
Z Á P I S N I C A 
zo zasadnutia Mestskej rady v Snine, konaného dňa 05. 04. 2011 

 
 

 
Prítomní:  Ing. Štefan Milovčík, primátor 
  Ing. Jana Rosičová, prednostka MsÚ   

Ing. Miroslav Balog         
Ing. Marián Kníž             
Ing. Jaroslav Regec  
Ing. Jozef Savka               
Anton Vass          

 
 
Ospravedlnení: Ing. Pavol Marinič, hlavný kontrolór 
   Ing. Zdenek Snítil 
 
 
Prizvaní: Ing. Jana Makajová, vedúca oddelenia sociálnych vecí a rodiny   
  Ing. Silvia Kostelná, poverená zástupkyňa generálnej sekretárky SČK 
  Ing. Július Balogh, ekonomický riaditeľ 
  Anna Pavlíková, riaditeľka územného spolku SČK 
  Ing. Štefan Šperga, hlavný kontrolór ÚS SČK 
  Ľubica Lattová, predsedníčka územného spolku SČK 
   
   
Program: 

1. Rokovanie medzi zástupcami mesta Snina a zástupcami SČK 
2. Ústna informácia o nepodpísaní uznesenia MsZ č. 31/2011 zo dňa 24. 03. 2011  
3. Stanovisko komisie výstavby k investičným akciám  
4. Výjazdové zasadnutie  - sídl. I.  
5. Prejednanie materiálov predkladaných na zasadnutie MsZ dňa 07. 04. 2011  
6. Rôzne 

 
 
 
     Zasadnutie Mestskej rady v Snine otvoril a viedol Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta.  
 
 
Overovateľ: Ing. Jaroslav Regec 
 
Zapisovateľka:   Ing. Jana Rosičová 
 
     Ing. Štefan Milovčík – z dnešného programu rokovania navrhuje vypustiť bod č. 5 
z dôvodu, že zasadnutie MsZ sa dňa 07. 04. 2011 konať nebude.  
 
Hlasovanie za program aj so zmenou:  
za: 5      proti: 0     zdržal sa: 0 
 
 



1. Rokovanie medzi zástupcami mesta Snina a zástupcami SČK 
 
     Ing. Miroslav Balog – s SČK je potrebné uzatvoriť zmluvu.  
 
     Ing. Jozef Savka – má obavu, že prídeme o územný spolok. Robí sa bez zmluvného 
základu s mestom.   
 
     Ing. Štefan Milovčík – treba  si určiť nejaké pravidlá a nie dávať finančné prostriedky len 
na základe požiadavky.  
 
     Ing. Jana Makajová - máme síce útulok, ale p. Pavlíková nám nechce brať ľudí zo Sniny. 
Zariadenie v prevažnej časti roka nie je plne obsadené.  
 
     Anna Pavlíková – od 01. 03. dostali zmluvu z VÚC na 10 mesiacov. Minulého roku mali 
v zariadení 18 Rómov. Členom rady rozdala písomnú informáciu k rozpisu finančných 
prostriedkov štátneho rozpočtu.  
 
      Ing. Štefan Milovčík – Snina je tiež súčasťou štátneho rozpočtu a dostáva finančné 
prostriedky zo štátneho rozpočtu.  
 
     Ing. Silvia Kostelná – treba nájsť spoločnú cestu na financovanie, aby mohli vykonávať 
svoju činnosť. Problém je v dvoch rovinách. Prvá – financie a druhá – legislatívna – právne 
normy. VÚC financuje 10 ľudí, voľných je 25 miest.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – ubytovávajú sa ľudia z iných miest, málo zo Sniny.  
 
     Ing. Marián Kníž – SČK robí okrem Domu humanity aj iné prospešné činnosti. Poslanci 
sú náchylní prispieť k financovaniu, ale musia byť stanovené pravidlá.  
 
     Ing. Jozef Savka – každý útulok má svoje pravidlá, ktoré musí dodržiavať. Navrhuje 
uzatvoriť zmluvu na konkrétny počet ľudí. Vyzdvihol ďalšie prospešné činnosti, ktoré SČK 
vykonáva.  
 
     Ing. Miroslav Balog – navrhuje systémovo nastaviť kroky s SČK. Nech SČK predloží 
podnikateľský plán a rozpočet na rok 2011 – úloha.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – súhlasí s tým, aby riaditeľka predložila rozpočet na rok 2011.  
 
     Anton Vass – chce sa opýtať vedenia SČK, či vyplýva povinnosť monitorovať naplnenosť 
zariadenia z dôvodu poskytnutia prostriedkov z Nórskeho finančného mechanizmu.  
 
     Ľubica Lattová – riešiť aj sťahovanie prostriedkov formou osobitného príjemcu. Je to 
ťažká práca so sociálnymi prípadmi.  
 
     Ing. Jozef Savka – nedávať len na počet ľudí, treba aj dofinancovať.  
 
     Ing. Marián Kníž – je zato, aby ľudia neplatili maximálne sumy.  
 
     Ing. Jana Rosičová – koľko dáva VÚC na jedného človeka?  
 



     Anna Pavlíková – od VÚC dostáva na jedného človeka 1.472 € na rok.  
 
     Ing. Jaroslav Regec – navrhuje pripraviť zmluvu na 4 ľudí – úloha.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestská rada v Snine   berie na vedomie   požiadavku Územného spolku SČK Snina na 
financovanie Domu humanity v roku 2011.  
 
Hlasovanie:  
za: 5      proti: 0     zdržal sa: 0 
 
     Mestská rada v Snine prijala 

         uznesenie č. 18/2011 
 
 
 

2. Ústna informácia o nepodpísaní uznesenia MsZ č. 31/2011 zo dňa 24. 03. 2011  
 
     Ing. Štefan Milovčík – informoval o nepodpísaní uznesenia MsZ č. 31/2011 zo dňa 24. 
03. 2011 z dôvodu, že rómsky problém treba riešiť výstavbou bytov na Červencove.  
 
     Ing. Miroslav Balog – problém je s výkupom pozemkov. Vytvoríme tým dve ohniská 
problémov. Rómov je potrebné  dať na jedno miesto. Navrhuje revitalizovať jednopodlažné 
budovy na Kostrubani a dobudovať tam aj nové byty.  
 
     Ing. Jozef Savka – Rómovia vždy budú chodiť z Červencova na sídl. I. kvôli obchodom. 
Vznikne mám ešte aj problém s občanmi, ktorí tam majú záhradky. Navrhuje vypísať 
referendum, aby sme zistili, či súhlasia občania mesta s vysťahovaním Rómov na Červencovo 
alebo nie.  
 
     Ing. Miroslav Balog – riešenie rómskej problematiky nie je iba Červencovo.  
 
     Ing. Jaroslav Regec – prečo sa nepokračuje v majetkoprávnom vysporiadavaní pozemkov 
na Červencove?  
 
     Ing. Štefan Milovčík – má riešenie na zámenu pozemkov, tak by mohla vzniknúť pri 
starej benzinovej stanici IBV.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestská rada v Snine   berie na vedomie   informáciu o nepodpísaní uznesenia MsZ č. 
31/2011 zo dňa 24. 03. 2011. 
 
Hlasovanie:  
za: 5      proti: 0     zdržal sa: 0 
 
     Mestská rada v Snine prijala 

         uznesenie č. 19/2011 
 
 
 



3. Stanovisko komisie výstavby k investičným akciám  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Ing. Lýdia 
Gičová, vedúca oddelenia výstavby, ÚP, ŽP a SP.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – podal informáciu o investičných akciách.  
 
     Ing. Marián Kníž – navrhuje realizovať kontajnerové stanovištia aj na vlastné náklady – 
úloha.  
 
     Ing. Miroslav Balog – je potrebné doplniť nádoby na odpad – úloha. 
 
     Ing. Jozef Savka – je potrebné dobudovať chodník na Ul. SNP smerom k prevádzke p. 
Zuščáka. Taktiež je potrebné riešiť Ul. kpt. Nálepku – úloha. 
 
     Ing. Štefan Milovčík – navrhuje požiadať VÚC o odkúpenie malého kaštieľa a strednú 
odbornú školu o garáže pri kaštieli – úloha.  
 
     Ing. Marián Kníž – je potrebné opraviť detské ihrisko pri obchodnom reťazci BILLA, 
pretože je nefunkčné – úloha.  
 
     Ing. Jaroslav Regec – úloha pre Povodie Bodrogu a Hornádu – v topoľovej aleji urobiť 
zjazd a spevnenie chodníka – úloha.  
 
     Ing. Marián Kníž – navrhuje vyčleniť jeden pás na štátnej ceste smerom na Rybníky pre 
cyklistov. Je potrebné o investičných akciách rozprávať s poslancami – úloha.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestská rada v Snine   berie na vedomie   stanovisko Komisie výstavby, ÚP a ŽP pri MsZ 
v Snine k Plánu investičných akcií mesta Snina na rok 2011.  
 
Hlasovanie:  
za: 5      proti: 0     zdržal sa: 0 
 
     Mestská rada v Snine prijala 

         uznesenie č. 20/2011 
 
 
 

4. Výjazdové zasadnutie  - sídl. I.  
 
     Výjazdové zasadnutie MsR sa nekonalo.  
 
 
 

5. Prejednanie materiálov predkladaných na zasadnutie MsZ dňa 07. 04. 2011  
 
     Stiahnuté z programu.  
 
 



6. Rôzne 
 
     Zo strany členov rady neboli žiadne návrhy.  
 
 
 
     Zasadnutie Mestskej rady v Snine ukončil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta.  
 
 
Snina 06. 04. 2011 

 
 

Ing. Štefan Milovčík 
                              primátor 
 
 
Overovateľ:   Ing. Jaroslav Regec 
 
 
 
Zapisovateľka:  Ing. Jana Rosičová  


